
 

 

’s-Hertogenbosch, 19 maart 2020 

Betreft: Schriftelijke vragen over bouw nieuwe megastallen in Asten-Someren 

 

Geacht college, 

 

De afgelopen periode hebben wij diverse berichten ontvangen van verontruste burgers uit Asten-

Heusden over de mogelijke komst van twee megastallen aan de rand van het dorp. Het gaat om een 

bedrijf met 1.150 melkkoeien (Gezande Baan  45) en een bedrijf met 1.344 melkkoeien 

(Slobeendweg 5) . De burgers maken zich ernstig zorgen over de gevolgen voor de leefbaarheid in het 

dorp. 

Lokaal Brabant wil daarom de volgende vragen stellen: 

-Is college bekend met ontwikkelingen? 

-Is het niet vreemd dat in de huidige tijd van forse discussies over ammoniakuitstoot en zoönose 

vanuit melkveestallen deze ontwikkelingen worden doorgezet? 

- In hoeverre is de provincie hierbij betrokken, omdat het lijkt op een meer industriële vorm van 

melkproductie? 

- Is deze vorm van agrarische productie wenselijk in ons Brabants streven naar meer grondgebonden 

landbouw/veeteelt?  

- Zijn er mogelijkheden voor de provincie om deze ontwikkelingen te stoppen? 

 

Wij zien de antwoorden op onze vragen met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Wil van Pinxteren 

Lokaal Brabant 

 


